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                                                                                                           Kożuchów, 03.07.2020 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.17.2020.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 30 czerwca 2020 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Zwracam się z prośbą o wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o złagodzenie  progu na 

wjeździe na teren gminny (nr działki 6/15 obr. Podbrzezie Dolne) z drogi wojewódzkiej nr 412 oraz 

naprawę lub nowe przełożenie chodnika, zgodnie z załączoną do wniosku mapką. Chodnik jest 

zarośnięty, nierówny, brzegi są zapadnięte.” 

 

2. „Zwracam się z prośbą o dopisanie kilku terenów zielonych do utrzymania czystości i koszenia. 

Na osiedlu Pod Lasem mieszka kilku starszych ludzi, jest również kilka wykupionych działek ale 

niezamieszkałych. W związku z powyższym i zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, proszę o spełnienie swojego obowiązku i o utrzymanie tych miejsc w należytym stanie. 

Przypominam, że wielu mieszkańców dba o tereny zielone i chodniki przy swoich posesjach (przy 

granicy działki) we własnym zakresie i na własny koszt.”. 

 

3. „Proszę o udzielenie informacji, czy tereny zielone przy chodnikach wzdłuż Kolonii Moniuszki, aż do 

ścieżki rowerowej, po wykonaniu remontu drogi zostały ujęte do utrzymania w czystości i porządku oraz 

koszenia. Jeżeli tak, kto będzie się tym zajmował?” 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. „Ministerstwo Rozwoju  poinformowało gminy o lokacji środków z tzw. Funduszu Inwestycji 

Samorządowych. Gmina Kożuchów otrzymała niecałe 1,5 mln zł z tzw. Fundusz Inwestycji 
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Samorządowych. Środki przekazane przez rząd będzie można wykorzystać na bliskie ludziom 

inwestycje, m.in. remonty szkół i przedszkoli, inwestycje w wodociągi i kanalizację, budowę żłobków, 

dróg – a także inne niezbędne lokalne działania. W jaki sposób zostaną wykorzystane te środki? Czy 

zostaną wykorzystane na pokrycie ewentualnych strat we wpływach z PIT-ów i CIT-u przy planowanych 

już inwestycjach, czy zostaną wprowadzone nowe inwestycje do budżetu, jeżeli tak, to jakie?” 

 

5. „Czy pojawiły się jakieś nowe znaczące działania, informacje odnośnie problemu z dostępem do 

lekarza rodzinnego w Kożuchowie?” 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

6. „Proszę o wycięcie suchego drzewa z gatunku brzoza, rosnącego na ul. Spacerowej (przy 

garażach)”. 

 

Walczak Tomasz - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

7. „Proszę o zwrócenie uwagi właścicielom samochodów, które zaparkowane są na parkingach na 

ul. Obywatelskiej oraz na Pl. Matejki. Samochody od dłuższego czasu nie są eksploatowane i zajmują 

miejsca parkingowe, gdzie brakuje miejsc parkingowych na terenie miasta”. 

 

8. „Na ulicy Żagańskiej oraz Podbrzeziu Górnym na drodze wojewódzkiej, mieszkańcy zwracają się 

z prośbą o zgłoszenie do zarządu dróg wojewódzkich o poprawienie studzienek na jezdni (są 

zapadnięte i utrudniają jazdę oraz mogą stworzyć niebezpieczeństwo na drodze)”. 

 

9. „Mieszkańcy ulicy Żagańskiej, zwracają się z prośbą o przycięcie gałęzi drzew przysłaniających 

lampy, które oświetlają chodnik”. 

 

10. „Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie zwraca się z prośbą o zamontowanie furtki koło murów 

obronnych, koło remizy OSP”. 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Ireneusz Drzewiecki 


